

المرجع: RAL/2021/01

التاريخ: 21/01/2021

To: DMCA Customers

Greetings,

الى: السادة / متعاملي سلطة مدينة دبي للملاحة

تحية طيبة وبعد،

Subject: Temporary hold of entertainments activities onboard vessels and floating restaurants

الموضوع: الإيقاف المؤقت للأنشطة الترفيهية على الوسائل البحرية والمطاعم العائمة

Dubai Maritime City Authority is pleased to extend its regards and wishes you all the best.

بداية تهديكم سلطة مدينة دبي للملاحة أطيب تحياتها وتمنياتنا لكم بدوام التوفيق والنجاح.

With reference to the previous circulars issued by the Authority regarding the re-opening of marine activities, Dubai Maritime City Authority, in compliance with the updated government directions, for precautions and preventive measures to counter COVID-19, will hold from today 21/01/2021 until further notice all kinds of entertainments activities onboard vessels and floating restaurants, with an emphasis on social spacing .

بالإشارة الى التعاميم السابقة الصادرة عن السلطة بشأن عودة فتح الأنشطة البحرية، فان سلطة مدينة دبي للملاحة وامتثالاً للتوجيهات الحكومية المحدثة بشأن التدابير الاحترازية والإجراءات الوقائية للتصدي لفيروس كوفيد-19، فانه يمنع من تاريخ اليوم 2021/01/21 وحتى اشعار آخر إقامة أي من الفعاليات الترفيهية على الوسائل البحرية والمطاعم العائمة مع التأكيد على التباعد الاجتماعي.

DMCA will continuously monitor and evaluate the situation in coordination with the concerned authorities in the Dubai Government. We appreciate and value your cooperation.

ستقوم السلطة بشكل مستمر بتقييم الوضع المستجد بالتنسيق مع السلطات المعنية في حكومة دبي، وإننا نقدر تعاونكم الدائم ونثمن جهودكم في التعاون لخدمة الصالح العام وحماية وسلامة وصحة المجتمع.

For more information in this regards, please contact Call Centre on below channels:

وللمزيد من المعلومات بهذا الخصوص يرجى التواصل مع مركز الاتصال على القنوات التالية:

E-Mail: info@dmca.ae
Telephone number: 8008855

البريد الإلكتروني: info@dmca.ae
هاتف رقم: 8008855